



## NESPRESSO MENJEMPUT PARA PENGGEMAR KOPI UNTUK MERASAI PENGALAMAN CALIFORNIAN DREAM

*Koleksi terbaru ini memperkenalkan kopi ais, aksesori dan resipi yang menarik untuk pengalaman musim panas yang menyemarakkan citarasa*

**Kuala Lumpur, 10 Julai 2023** – **Nespresso** memulakan musim panas ini dengan pengalaman *Californian Dream* yang menyegarkan. Dengan barisan kopi ais edisi terhad yang lazat, aksesori yang direka dengan indah dan resipi kopi pelindapkejutan dahaga, **Nespresso** menjemput penggemar kopi untuk beralih ke gaya minda *Californian Dream* dan menikmati hidup pada masa sekarang.



Koleksi ini memberi penghormatan kepada gaya hidup yang artistik, ekspresif dan aktif, menawarkan masa yang sesuai untuk pengguna bersantai di mana-mana sahaja mereka berada. Penetapan semula wajar dilakukan pada musim panas, dan *Californian Dream* ialah cara terbaik untuk memulakan perjalanan, menerima rentak kehidupan yang lebih perlahan dan menghargai detik-detik yang lebih bermakna. Koleksi baru ini mencipta detik-detik kegembiraan yang membawa ketenangan dan kepuasan yang begitu enak, dengan rasa dan kualiti **Nespresso** yang tidak dapat dilupakan.

### **Kopi yang menyegarkan dengan sentuhan yang dinamik**

**Nespresso** memperkenalkan *Barista Creations for Ice Watermelon over Ice* edisi terhad, secara eksklusif untuk

Vertuo Line pada musim panas ini. Dihasilkan dengan biji kopi Arabica yang dipanggang ringan disertai pengalaman deria yang baharu, dengan gabungan rasa tembikai yang tersendiri. Ia bakal membawa penggemar kopi masuk ke dalam *Californian Dream*, di mana matahari terbenam bertemu lautan.

Diinspirasikan oleh kaedah 'hot bloom', *Cold Brew Style Intense for Vertuo* juga merupakan tambahan baru untuk tahun ini. Kopi bertekstur seperti sutera ini membawakan ketajaman rasa karamel manis yang dipanggang. Walaupun secara tradisinya, ia merupakan satu proses yang perlahan, **Nespresso** telah membayangkan semula kopi bancuhan sejuk dengan *Cold Brew Style Intense*, memberikan watak yang mendalam dalam masa beberapa minit sahaja.

Selain itu, *Coconut Flavour Over Ice for Original Line* kegemaran rakyat Malaysia juga memunculkan semula pada musim panas ini bersama dengan *Tropical Coconut Flavour Over Ice for Vertuo*. Pencinta kopi juga boleh menikmati *Freddo Delicato & Freddo Intenso for Original Line* – yang merupakan sebahagian daripada barisan *Barista Creations for Ice* bermusim **Nespresso**.

# NESPRESSO

Kesemua kopi *Barista Creations for Ice* disyorkan untuk dihidangkan bersama ais untuk menikmati pengalaman yang terbaik dan kepuasan yang tertinggi.

## Resipi penuh dengan rasa

Menzahirkan suasana musim panas di dalam sebuah gelas, resipi baharu **Nespresso** yang kreatif menawarkan penggemar kopi untuk merasai hidangan minuman yang begitu lazat, sama ada pada waktu pagi, tengah hari ataupun petang. Selain itu, resepi *Juicy Watermelon Fizz* menggabung gula tebu dan tembikai untuk sensasi sparkling yang terbaik dan mewujudkan cita rasa yang sofistikated. Untuk pengalaman yang penuh dengan rasa, resipi *Cucumber Lemon Basil Cold Brew* menyatu rasa herba dan jus maka menjadikan ia satu minuman bersitrus yang cukup menyegarkan. Kesemua resipi baharu boleh didapati dalam talian di [Nespresso Recipes](#).



## Melangkah ke musim panas dengan aksesori yang direka dengan cantik

Satu siri aksesori yang diilham oleh California melengkapkan koleksi baharu, lengkap dengan reka bentuk yang menarik perhatian, menjadikannya mesti dimiliki musim ini. Baru dalam rangkaian ini ialah Iced Coffee Tumbler, Ice Cube Tray, Recipe Glasses dan Nomad Travel Mug, yang sesuai untuk rutin kopi di rumah dan semasa dalam perjalanan. Bagi mereka yang ingin menikmati pengalaman barista sepenuhnya sambil menyediakan resipi ais yang lazat ini juga boleh menikmati Barista Shaker **Nespresso** yang kini tersedia dalam warna gradien aquamarine edisi terhad.

**Nespresso Californian Dream** Summer Collection boleh didapati di semua butik **Nespresso** Malaysia di seluruh negara. Cari butik Nespresso sekarang di [Nespresso Store Locator | Nespresso Malaysia](#). Untuk maklumat lanjut, sila layari [www.nespresso.com.my](http://www.nespresso.com.my), atau ikuti laman media sosial kami di Instagram @nespresso.my, dan Facebook @Nespresso.MY. Talian Khidmat Pelanggan bebas tol kami di 1800-80-7001 juga beroperasi setiap hari dari jam 08:00 hingga 22:00.

-TAMAT-

## Mengenai Nestlé Nespresso SA

**Nestlé Nespresso SA** merupakan pelopor dan sumber rujukan untuk kopi kapsul yang paling berkualiti. Syarikat ini bekerjasama dengan lebih 140,000 orang petani dari 18 buah negara melalui program AAA Sustainable Quality™ yang menggalakkan amalan penanaman mampan di ladang pertanian serta kawasan lanskap di sekitarnya. Dilancarkan pada tahun 2003 dengan kerjasama *The Rainforest Alliance*, program inibantu meningkatkan jumlah hasil dan kualiti tanaman, memastikan bekalan kopi berkualiti tinggi yang mampan serta mempertingkatkan kehidupan para petani dan komuniti mereka.



Pada tahun 2022, **Nespresso** telah diiktiraf dengan akreditasi global B Corp™, dengan itu menyertai 49,000 syarikat dalam komitmen untuk dipimpin oleh tujuan yang berprinsip dan merangkumi segala standard dan kriteria tinggi B Corp berkenaan aspek amalan alam sekitar dan sosial korporat.

Berpusat di Lausanne, Switzerland, **Nespresso** beroperasi di 81 buah negara dan mempunyai 13,000 orang pekerja. Ia juga mengoperasikan rangkaian runcit sedunia dengan 802 buah butik pada 2021. Untuk maklumat lanjut, sila layari laman web korporat **Nespresso**: <https://nestle-nespresso.com/>.

**For more information, please contact:**

Saarah Jasmine

Assistant PR Manager

**Nespresso** Malaysia

Address: Level 22, 1 Powerhouse, No.1 Persiaran Bandar Utama, Bandar Utama 47800 Petaling Jaya, Selangor Darul Ehsan, Malaysia

Tel: +6017-394 4018

Email: [SaarahJasmine.Khairudin@nespresso.com](mailto:SaarahJasmine.Khairudin@nespresso.com)

Priscilla Leong / Douglas Tan / Jacqueline Khoo

BCW Malaysia

Mobile: +60 10-276 5351 / +6016-375 3703 / +6016-453 8183

Email: [MYNespresso@bcw-global.com](mailto:MYNespresso@bcw-global.com)